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Požadavky vznesené na schůzi Osadního výboru Skalice.

K připomínkám a dotazům vzneseným na schůzi Osadního výboru Skalice, konané 4. 11. 2019, 
sdělujeme k bodu 2. Požadavky OV:

OV požaduje zprovoznění osvětlení travnaté plochy u zadního traktu kulturního domu.

Odpověď:

Nevím, jestli níže uvedené bude řešit OSOM, nicméně uděláme schůzku na místě se zástupcem OV a 
zástupcem odboru DaSH a domluvíme se na řešení.

Zpracoval: Ing. Bc. Hana Kalužová
                    vedoucí odboru správy obecního majetku


